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Linjene ut til Sætre og Myking er svært dårlege pr. dags dato. Til tider er det så dårleg at det er umogleg 
å komma på nett. Eg veit fleire som bur på Myking har prøvd å få både Telenor og kommunen til å gå 
over linjene og reparere dei, men ingenting blir gjort sidan det er så dyrt.  
Eg meiner fiber ut til Myking og vidare er nødvendig, me har nett som er så treigt at det vanskeliggjør alt 
som foregår på nett, frå betale i nettbank til enkel nett lesing av nyheter. Eg håper de og ser me treng eit 
betre tilbud enn det me har pr. i dag.  
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